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Poštovani članovi odbora za sport, 

     u cilju normalizacije i  funkcioniranja sportskog dijela HMS-a i urgentnosti u rješavanju priprema za 

sezonu 2025. dajem prijedlog za sazivanje svih članova odbora za sport , kako bi usvojili  adekvatne 

odluka u sprovođenju natjecateljske sezone .  

Prestankom mandata Predsjedniku saveza kao i ostalim tijelima saveza ostaje jedino mogućnost da 

odbor za sport kojemu traje do razrješenja u svojim okvirima pripremi sve za provođenje 

natjecateljske sezone 2025. godine.    

Kako ne možemo predvidjeti rješenja  ureda državne uprave, a i mogućnost o negativnom ishodu  

obiju skupština blokada saveza može potrajati i duži vremenski period. Smatram da sport i dalje treba 

nastaviti sa svojim aktivnostima, a to je i sugestija  Gradskog ureda za opću upravu. 

Nažalost predsjednik odbora za sport gsp. Antun Karas je preminuo, a kako nemamo zamjenika 

predlažem da se sastanemo na 27. sjednici SO i izaberemo zamjenika koji bi onda vodio SO do 

razrješenja od novog Upravnog odbora HMS-a.  

 

26.02.2025. 

Ključ Brdovečki,   

 

          


